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From: Stine Lykke Andersen < th.moldau@me.com>

Sent: 4. februar 2017 15:30

To: Fællespostkasse Vanløse Lokaludvalg

Subject: Lyskryds

Til rette vedkommende, 

Jeg har et spørgsmål ang. Hvorfor man ikke kan sætte et lyskryds op på Jyllingevej  ved kastanie lunden/ 

krogebjerg... der er så mange trafik uheld hver dag, børn og ældre er i livs fare, når de krydser vejen... 

Ville ønske vi kunne få et lyskryds som på slotherrensvej, som kun bliver grøn for fodgængere, når man trykker på 

knappen på lysmasten‼‼‼‼ Så bliver børn/ unge og ældre ikke at gå under broen ved damhusengen, som 

ligger langt væk fra busstoppestedet, og hvor der bliver dealet en del, hvis det ikke foregår fra en parkeret bil på 

tudskærvej... 

I de 12år vi har boet her, har vi kæmpet for et lyskryds .... til alles sikkerhed, da de kører som sindsyge på Jyllingevej 

‼ Hvor mange skal dø, eller mindste lemmer??? Og hvor mange nær oplevelser, skal man have lov til at opleve, for 

dem har vi en lang liste af‼‼‼‼

Hilsen en frustreret Vanløse borger... som ville synes Vanløse ville blive så meget dejligere med et lyskryds? ? ? Vh 

Stine

Sendt fra min iPhone


